
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének, a Városháza 

nagytermében tartott, 2007. június 14-i rendkívüli üléséről 
  

Jelen vannak: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester  
 13 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Daróczi Tiborné, Dr. Havasi Zoltán, Dr. Kerényi 

Csaba, Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna, Makovinyi Sándor, Pintér 
Sándor, Smelkó István (1655 órától), Sümegi Tamás, Szenográdi 
Ferenc, Takács Béla, Varga Béla, Vizi Zoltán  

 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Pifka Vince mb.aljegyző 
 Kissé Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 Horváth Róbert építési műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak és vendégek a mellékelt jelenléti ív szerint 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, és az 
ülést 1600 órakor megnyitja. Javaslatot tesz az ülés napirendjére azzal a módosítással, 
hogy a meghívóban jelzett 1. napirendi pontokat – a Pénzügyi Bizottság javaslatára – a 
vegyék le napirendről. Kérdezi, hogy egyebek napirend felvételére van-e valakinek 
javaslata.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangú szavazással elfogadta. 
 
NAPIREND: 
 
1. A képviselő-testület 2007. II. félévi munkaterve  
2. Előterjesztés az önkormányzat 2007. évi költségvetéséről szóló rendelet 

módosítására 
3. Tájékozató az önkormányzat által elnyert pályázatokról 
4. Előterjesztés az Önkormányzatnak a Szécsény és Térségének Turisztikai és 

Közművelődési Egyesületi tagságáról 
5. Helyi rendeletek felülvizsgálata 
6. Előterjesztés a közművesítési hozzájárulásról szóló rendelet módosítására 
7. Szécsény belterület 1479 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó hagyatéki hiteligény 
8. Javaslat pályázat benyújtására a közalkalmazotti létszámcsökkentéssel kapcsolatos 

egyszeri hozzáárulás igénylésére 
9. Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde valamint a 

Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola szervezeti összevonására 
10. Előterjesztés Nógrád Megye Önkormányzatával közoktatási feladat átadás-

átvételére kötött megállapodások módosítására 
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11. Egyebek 
a,/  Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár hétéves továbbképzési 

terve 
b./ Előterjesztés a sürgősségi orvosi ügyelet finanszírozására 
c./ Polgári védelmi feladatok ellátására vonatkozó társulási megállapodás 

módosítása 
d./ Zárt ülés elrendelése 
e./ A szécsényi Római Katolikus (Ferences) Plébánia közterület elnevezésére 

vonatkozó javaslata 
f./ A Pénzügyminisztérium és a Szerencsejáték Felügyelet lóverseny- és 

bukmékerfogadó iroda létesítésére vonatkozó ajánlata 
g./ Tájékoztató a kistérségi járóbeteg szakellátás pályázatról  
h./ Mandala Dalszínház beadványa  
i./  Takarmánykeverő” Gyártó és Kereskedelmi Kft. „Szécsényi” név viselésére 

vonatkozó kérelme 
j./  Tájékoztatók, képviselői bejelentések 
 

 
 
1.  A képviselő-testület 2007. II. félévi munkaterve  
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri, hogy az írásos előterjesztésben júliusra jelzett „Kistérségi közoktatási feladat-
ellátási, intézményhálózat-működtetési és fejlesztési terv felülvizsgálata” napirendet 
novemberre tegyük át. Ennek indoka, hogy a megyei közgyűlésnek is meg kell 
tárgyalni ezt az előterjesztést, de a közgyűlés oktatási bizottsága júliusban már nem 
ülésezik, továbbá a kistérségi társulásnak is meg kell tárgyalnia előzetesen a kérdést.  
Kéri, hogy ezzel a módosítással fogadják el a képviselők a II. félévi munkatervet. 
Kérdezi, van-e valakinek más javaslata. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szavazásra bocsátja a képviselő-testület II. félévi munkatervének elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 13 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
104/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2007. II. félévi 
munkatervét a határozat mellékletének megfelelően elfogadja.  
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Megbízza a polgármestert, hogy a képviselő-testület munkájának 
előkészítésében érdekelteket a munkatervben foglaltakról tájékoztassa. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
2. Előterjesztés az önkormányzat 2007. évi költségvetéséről szóló rendelet 

módosítására 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság a mai ülésén megtárgyalta a költségvetési rendelet módosítását, 
és 5 igen, egyhangú szavazattal annak elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.  
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Pénzügyi Bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja a rendelet-
tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület a rendelet-tervezetet elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2007.(VI.15.) rendelete 

az önkormányzat 2007. évi költségvetéséről szóló 
4/2007.(II.14.) rendeletének módosításáról 

 
1. § 

A költségvetési rendelet 3. §-ában jelzett kiadások és bevételek 
főösszegei és a forráshiány az alábbiak szerint változik: 
 
 Bevételi főösszeg csökkenése:    172.824 E Ft 
 Kiadási főösszeg csökkenése:   173.202 E Ft 
 Forráshiány növekedés: 378 E Ft 

2. § 
A költségvetési rendelet 2. § (2) bekezdésében hivatkozott 3. számú 
melléklet e rendelet melléklete szerint változik. 
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3. § 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 

 
Szécsény, 2007. június 14. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
 
3.  Tájékozató az önkormányzat által elnyert pályázatokról 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A pályázatokról szóló tájékoztatót szóban szeretné előterjeszteni. 
Május végén volt az a régiós tanácsülés, ahol az önkormányzatok által benyújtott 
pályázatokat bírálták el. Városunk a „leghátrányosabb kistérségek felzárkóztatása” 
megnevezésű pályázatban volt érdekelt, ahol a 78 milliós keretből 30 M Ft-ot elnyert 
önkormányzatunk a benczúrfalvai gázhálózat kiépítésére. A településrészen már 
megtartottuk a lakossági tájékoztatót a beruházásról, folynak a lakossági 
szerződéskötések. Itt szeretné megköszönni Daróczi Tiborné képviselő asszonynak, a 
Településrészi Bizottság elnökének munkáját, aki nagyon sokat dolgozott, és dolgozik 
most is, ennek lebonyolításában.  
A szilárd burkolatú belterületi közutak burkolat felújításának (TEUT) támogatására két 
pályázatot nyújtottunk be három útja. A Hunyadi út felújítására benyújtott pályázatunk 
sikeres volt, így remélhetőleg egy régóta húzódó problémát sikerül megoldanunk. A 
másik két útra – Fürst Sándor és Sallai út – szeptemberen ismét benyújtjuk a 
pályázatot. Megköszöni a támogatást mindenkinek a régióban. Külön Becsó Zsolt 
úrnak, a megyei közgyűlés elnökének a pályázatainkkal kapcsolatban nyújtott 
támogató közreműködését. Kéri, hogy Varga Béla képviselő, a megyei közgyűlés 
alelnöke, tolmácsolja ezen köszönetünket. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Köszöni a polgármester asszony kedves szavait, természetesen tolmácsolni fogja. Igen 
jó dolog, hogy a regionális tanácsban egyhangúlag támogatták pályázatunkat. 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
4.  Előterjesztés az Önkormányzatnak a Szécsény és Térségének Turisztikai és 

Közművelődési Egyesületi tagságáról 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Műemléki, Idegenforgalmi és 
Városfejlesztési Bizottság, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság egyhangúlag támogatta, hogy az önkormányzat tagként 
belépjen az egyesületbe.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
A képviselőcsoport üdvözli a kezdeményezést, és támogatja, hogy az önkormányzat 
tagként belépjen az egyesületbe. Kérése, hogy a delegálásról egyeztessenek majd. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A tisztségviselőket az egyesület közgyűlésén kell megválasztani, előtte természetesen 
egyeztetni fog a képviselő-csoport vezetőjével. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslattal egyetértett, és 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
105/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete csatlakozik a 

Szécsény és Térségének Turisztikai és Közművelődési 
Egyesületéhez új tagként. 
Felhatalmazza a polgármestert a tagsági nyilatkozat kitöltésére, az 
Egyesületi tagsághoz kapcsolódó feladatok elvégzésére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja egy 

Térségi desztináció-menedzsment szervezet felállításának 
előkészítését. 
Felhatalmazza a polgármestert a szervezet felállításának 
előkészítésére, a pályázati forrás figyelésére, illetve a pályázaton 
való részvétel előkészítésére. 

 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
Felelős: Polgármester 
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5.  Helyi rendeletek felülvizsgálata 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A rendeletek felülvizsgálatát időközönként el szoktuk végezni, figyelemmel a 
bekövetkezett társadalmi-, jogszabályi változásokra. 
Kéri a képviselő-testületet az előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
19/2007.(VI.15.) rendelete  

egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül 
helyezéséről 

 
1. § 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az alábbi 
rendeleteit hatályon kívül helyezi: 
(1) Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

16/1991(IX.3.) számú rendeletét a lakáscélú kölcsönök 
kamatainak támogatásáról, valamint az ezt módosító Szécsény 
Város Önkormányzat Képviselő-testületének 17/1994.(VI.21.) 
számú rendeletét.  

(2) Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
XVIII/1992.(X.27.) számú rendeltét az egészségügyi dolgozók 
helyettesítési díjának megállapítására.  

(3) Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
20/1998.(IX.16.) számú rendeletét a szociálisan hátrányos 
helyzetben lévők adósságterhének enyhítéséről és lakhatási 
körülményeinek javításáról. 

(4) Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
4/1999.(II.23.) számú rendeletét az alapfokú művészeti oktatás 
térítési díjának megállapításáról. 

 
2. § 

 
A fent felsorolt rendeletek e rendelet hatálybalépésével egyidejűleg 
vesztik hatályukat. 
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3. § 
 

E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Szécsény, 2007. június 14. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k.  
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 

6. Előterjesztés a közművesítési hozzájárulásról szóló rendelet módosítására 
    (Rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A rendeletmódosítás egyik célja, hogy a gázközmű hozzájárulás megfizetésére is 
szeretnénk 5 éves részletfizetési kedvezményt biztosítani, továbbá hogy az egyösszegű 
befizetést is szeretnénk honorálni a lakosoknak. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Mindkét módosítás kedvezményt biztosít az embereknek. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Véleménye szerint a tervezet 4. §. (2) bekezdése fölösleges, ezért javasolja törölni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Egyetért a módosítással, valóban nem szükséges ez a bekezdés. Ezt figyelembe véve 
bocsátja szavazásra a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
20/2007.(VI.15.) rendelete  

a közművesítési hozzájárulásról szóló 
13/2006.(VIII.08.) rendelet módosításáról  

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a közművesítési 
hozzájárulásról szóló 13/2006.(VIII.08.) rendeletét (továbbiakban: 
Rendelet) az alábbiak szerint módosítja:   
 

1. § 
 A Rendelet 4. § (1) b) pontja az alábbiakkal egészül ki: 
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„gázelosztó hálózat esetén: egy darab egylakásos ingatlanra vetítve: 
egyösszegű befizetés esetén 120.000 Ft, ötéves részletfizetés esetén 
150.000 Ft.” 

2. § 
A rendelet 4. § (1) c) pontja az alábbiakkal egészül ki:  
 „csatornahálózat esetén: egy darab egylakásos ingatlanra vetítve: 
magánszemélynél egyösszegű befizetés esetén 100.000 Ft ötéves 
részletfizetés esetén 135.000 Ft, jogi személy és jogi személyiséggel 
nem rendelkező gazdasági társaság esetén 300.000 Ft/ingatlan”   
 

3. § 
A rendelet 4. § (8) bekezdésének első mondata az alábbiak szerint 
módosul: 
„A közművesítési hozzájárulás lakóingatlanra eső összegét a közmű 
üzembe helyezését követő 58 hónapon belül kell az Önkormányzat 
részére megfizetni.” 

 
4. § 

A rendelet 2007. július 1-jén lép hatályba.  
 
Szécsény, 2007. június 14. 

 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
 
7.  Szécsény belterület 1479 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó hagyatéki hiteligény 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: dr. Balázs Anett jogi előadó 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést, a képviselő-testület korábbi döntésének megfelelően, megtárgyalta a 
városfejlesztési bizottság és a pénzügyi bizottság. Kéri a bizottsági elnököket, 
ismertessék a bizottságok véleményét, javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy a tulajdonjogot minél előbb szerezze meg az 
önkormányzat, majd azt követően értékesítse az ingatlant, hogy legalább veszteség 
nélkül kerüljön ki ebből az ügyletből. Dr. Havasi Zoltán javasolta még, hogy az 
állagmegóvás érdekében a tetőn mielőbb végezzék el a javítási munkákat néhány 
tízezer forintért, hogy ne ázzon tovább az épület.  
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Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság ellentétes álláspontot képviselt, mint a pénzügyi bizottság. 
Egyhangúlag azt a döntést támogatják, hogy ne éljen az önkormányzat a vétel 
lehetőségével, ne fektessen bele pénzt. Lehet, hogy a PB ülésén már olyan új 
szempontok is felmerültek, melyet a városfejlesztési bizottság előtt még nem volt 
ismert. A bizottság aggályokat lát az értékesítésével kapcsolatban. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A PB ülésén a Kincstári Vagyoni Igazgatóság értékesítéssel kapcsolatos véleményét 
ismertette, illetve, hogy mi következhet az egyik, vagy másik eljárásból. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Az önkormányzat csak akkor juthat minél előbb a pénzéhez, melyet már az ingatlan 
állagmegóvására költött, ha most él a KVI által tett indítvánnyal. Úgy véli, hogy csak 
többet kaphat az ingatlanért az önkormányzat, mint 1,9 M Ft. A helyszínen megnézte 
az épületet, és véleménye, hogy most is romlik az állapota, mivel beázik. Ezért 
javasolja, hogy az önkormányzat néhány tízezer forintért csináltassa meg a tetőt, hogy 
a víz ne folyjék be a házba, akkor olyan állagot tudunk elérni, amely akár egy évvel is 
ki tudja tolni azt az időszakot, hogy új gazdára találjon. És az új gazdát lehet majd 
kötelezni az épület lebontására, vagy megerősítésére, hogy a két szomszédos épületet 
ne veszélyeztesse.  
Ha most elkezdünk pereskedni – a tárgyalás még ki sincs tűzve – akkor esetleg évekig 
nem tudunk hozzájutni a pénzünkhöz. Ha a KVI ajánlatát elfogadjuk, akkor úgy véli, 
jobban jövünk ki belőle, mintha csak az 1,9 M Ft-ot kérjük az államtól.  

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Az új fejleményeket el tudja fogadni, de továbbra is aggályos és kétséges számára, 
hogy elegendő-e néhány tízezer forint az ingatlan jelenlegi állagmegóvására. A 
tulajdon kötelezettségekkel is jár, mit teszünk akkor, ha esetleg újabb milliós kiadások 
jelentkeznek az épület miatt?! Véleménye, hogy majdhogy nem lottósorsjegyet fogunk 
vásárolni. Ezt is lehet, ha a testület úgy dönt, de előfordulhat, hogy a majdnem 
kétmilliós kintlévőségünket a duplájára fogjuk növelni. Olyan terhet vehetünk a 
nyakunkba, melynek nagyságát most nem látjuk. Véleménye szerint ezt is mérlegelni 
kell. Kérdés, hogyan tudjuk majd értékesíteni az ingatlant? 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Véleménye szerint rosszul nem jöhet ki ebből az önkormányzat. Az ingatlan jó helyen 
van, legalább 4 millió forintért el tudjuk adni. Mint mondta, a tető kijavításával úgy ki 
tudjuk tolni az ingatlan állagmegóvósát, hogy kb. egy év lesz az értékesítésre.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Először a Pénzügyi Bizottság javaslatát teszi fel szavazásra, mely megegyezik az 
előterjesztésben szereplő első változatú határozati javaslattal. Kéri, hogy aki ezzel ért 
egyet, igennel szavazzon. 
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Fentiek után a képviselő-testület 11 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
106/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény 
belterület 1479 hrsz-ú (természetben a Szécsény, Rákóczi út 60. szám 
alatti) ingatlanra vonatkozó hagyatéki hiteligény ingatlannal 
(Szécsény belterület 1479 hrsz) való kielégítésére vonatkozó KVI által 
a per során tett indítványt elfogadja. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

a bíróság tájékoztatására: Jogi előadó 
 
 
8.  Javaslat pályázat benyújtására a közalkalmazotti létszámcsökkentéssel 

kapcsolatos egyszeri hozzáárulás igénylésére 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.)  

Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen véleményezte az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport 
Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az oktatási bizottság a pályázat benyújtását egyhangúlag javasolja a képviselő-
testületnek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az oktatási bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
107/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzati Képviselő-testülete az intézmény 

működőképességének fenntartása, költségek csökkentése 
érdekében, a feladatellátás racionálisabb megszervezéséből 
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adódóan a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola Óvoda és Bölcsőde 
intézménynél két fő óvónő álláshelyének megszüntetését rendeli el 
2007. augusztus 1-től. Mivel az intézmény jogutódja 2007. július 
01-től a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola (a Kőrösi Csoma Sándor 
Gimnázium és Szakközépiskola valamint a II. Rákóczi Ferenc 
Általános Iskola Óvoda és Bölcsőde intézmény összevonásából 
eredően) a két fő óvónői álláshely megszüntetés az új intézményre 
is fenn áll. 

2.  A megszűnő két óvónői álláshelyből egy fő óvónői álláshely 
felmentéssel történő megszüntetésére létszámcsökkentési pályázat 
benyújtását rendeli el.  
A további 1 fő óvónői álláshely megszüntetésére áthelyezéssel 
kerül sor, mivel a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálatnál a 
többletfeladatok ellátása miatt a létszámkeretet a Képviselő-testület 
megemeli 2007. augusztus 1-től 5 főről 6 főre. Egy fő óvónő - 
végzettségének megfelelően – a Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálathoz történő áthelyezésére ezzel lehetőség nyílik. 
A pályázatban érintett intézmény létszámkerete, valamint az 
önkormányzat összesített létszámkerete a mellékletek szerint 
módosul. 

3. Szécsény Városi Önkormányzat Képviselő-testülete nyilatkozik, 
hogy a jelen pályázatban szereplő létszámcsökkentéssel kapcsolatos 
többletkiadásaihoz a 2006. évi pályázat keretében nem kapott 
támogatást. Nyilatkozik továbbá, hogy az önkormányzat 
költségvetési szerveinél a meglévő, az előreláthatólag megüresedő 
és a tervezett új álláshelyeken, illetve szervezeti változás, 
feladatátadás következtében az önkormányzat fenntartási körén 
kívüli munkáltatónál az érintett 1 fő munkavállaló közalkalmazotti 
jogviszonyban töltött ideje folyamatosságának megszakítása nélküli 
foglalkoztatására nincs lehetőség. 

   
  Felkéri a polgármestert a pályázat benyújtására. 
 
Határidő: azonnal és értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője 

 
 
Megérkezett az ülésterembe Smelkó István képviselő. A képviselő-testület létszáma: 
14. fő.  
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9.  Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
valamint a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola szervezeti 
összevonására 

     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A május 29-i ülésén a képviselő-testület a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda 
és Bölcsőde valamint a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
szervezeti összevonására vonatkozó javaslatban elnapolta a döntést, mivel az írásos 
előterjesztésben szereplő „harmadik változat” megtárgyalására, az általános iskola 
véleményezésre jogosult szerveinek nem volt lehetősége.  
Az eltelt időszakban ez a véleményezés megtörtént, melyet írásba foglaltak. Megkéri a 
jegyzőasszonyt, hogy ismertesse ezeket a véleményeket. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Felolvasás útján ismerteti az alábbi (jegyzőkönyvhöz csatolt) véleményezéseket: 
 
- A II. Rákóczi Általános Iskola nevelőtestületének 2007. június 4-én megtartott 
értekezletéről készült jegyzőkönyv; 
- a szülői szervezet véleményezés kiegészítése; 
- Az óvoda nevelői közösségének véleménye. 
Tájékoztatást ad arról, hogy az iskola diákönkormányzatának véleményezését nem 
kaptuk meg. 
 
- A Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola alkalmazotti közösségének 
véleményezése; 
- a diákönkormányzat véleménye 
- a szülői szervezet véleménye. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az oktatási bizottság ismételten megtárgyalta az előterjesztést, és azt a változatot 
támogatja, mely megőrzi az eddigi képzési lehetőségeket, és szinkronizál a magyar 
oktatási hagyományokkal. A vezetési struktúra tekintetében három igazgatóhelyettes – 
alsó tagozatos, felső tagozatos és középiskolai – alkalmazását javasolják.  
Az oktatási bizottság jelenlévő tagjai egyhangú szavazással a harmadik változat 
elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.  
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Ismerteti még Nagylóc és Nógrádszakál képviselő-testületeinek határozatát, melyet az 
oktatási intézmények szervezeti összevonásával kapcsolatban hoztak meg, s melyben 
támogatták az új intézmény megalakítását az előterjesztett alapító okirat szerint. 
(Határozatok a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Sümegi Tamás képviselő 
Kérdezi, hogy a nagylóci és nógrádszakáli iskola nevelőtestületének véleményéről 
van-e valamilyen információ. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Részükről nem érkezett írásban véleményezés. 

Havasiné Földi Zsuzsanna óvodavezető 
Tájékoztatásul elmondja, hogy az óvoda nevelői közösségének értekezletén részt 
vettek a két tagintézmény dolgozói, és az előterjesztés szerinti harmadik változatot 
támogatták. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
A közoktatásról szóló törvény 102. § (3) bekezdése taxatíve felsorolja, hogy az 
érintettek mely csoportjának, szervezeteinek véleményét kell kikérni az intézmény 
névváltoztatásáról. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A véleménykérésben külön kitértünk az intézmény nevének véleményezésére, mely a 
felolvasással ismertetett véleményekből ki is derült. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Kérdése, hogy a kisebbségi önkormányzat véleménye is ki lett kérve? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A kisebbségi önkormányzat véleménynek kikérése a törvény értelmében csak abban az 
esetben kötelező, ha kisebbségi nyelven történő oktatás is folyik az intézményben. 
Ennek ellenére megkérte a cigány kisebbségi önkormányzat véleményét is, amely 
megérkezett. A kisebbségi önkormányzat támogatja az oktatási intézmények szervezeti 
összevonását. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Köszöni, hogy az általános iskola szülői szervezete meghívta értekezletére, és 
meghallgathatta a szervezeti összevonással kapcsolatos véleményeket. Csatlakozik az 
ott elhangzottakhoz, és javasolja, hogy az új összevont intézmény II. Rákóczi Ferenc 
nevét viselje. A „Rákóczi általános iskola” nagy múltú intézmény a városban, melynek 
elnevezését jó lenne megtartani.  



 14 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Személy szerint nem menne ennyire előre a javaslatokkal. 
A képviselő-csoport azt az elvet képviseli, hogy ezt az intézmény összevonást nem áll 
módjukban támogatni, mivel véleményük szerint sérti az intézmények érdekeit. Ezért 
javasolják, hogy a testület vegye le napirendjéről az előterjesztés megtárgyalását. 
Szeretné alátámasztani javaslatát a 2004. március 29-i ülésen tárgyalt és elfogadott, a 
2004-2008. évekre vonatkozó közoktatási-feladatellátási, intézményhálózat-
működtetési tervből vett idézettel: „A szécsényi önkormányzat fenntartásában egy 
általános és középiskola működik. Oktatási és gazdasági szempontból sem célszerű 
ezen oktatási intézményeket összevonni, vagy közös igazgatású intézménnyé 
átalakítani.” 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ez egy ügyrendi javaslat, kéri a képviselőket, hogy szavazzanak benne.  
Aki egyetért azzal, hogy az általános iskola és a gimnázium szervezeti összevonására 
vonatkozó javaslatot ne tárgyalja meg a testület, az igennel szavazzon. 
 
Szavazás eredménye:  5 igen szavazat, 1 tartózkodás, 8 nem szavazat 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megállapítja, hogy az indítvány nem került elfogadásra. 
 
Fenti szavazás eredményeként a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
108/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadja el a 
Fidesz-KDNP képviselő-csoport azon javaslatát, hogy a II. Rákóczi 
Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde valamint a Kőrösi Csoma 
Sándor Gimnázium és Szakközépiskola szervezeti összevonására 
vonatkozó előterjesztést vegye le napirendjéről, és ne tárgyalja meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A képviselő-testület folytatja a napirend tárgyalását, kéri a képviselők véleményét az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Véleménye szerint az alapkérdés az, hogy milyen iskolaszeretet szeretne működtetni 
az önkormányzat, ami a legjobb a gyerekeknek. Ha ezt a szempontot veszi figyelembe, 
akkor a 3. számú változat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek. 
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Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Az előbb általa ismertetett rész a közoktatási és intézményhálózat-működtetési tervből 
gyakorlatilag 2008-ig szólt volna, és a határozatot az előző testület hozta meg. 
Megdöbbenve tapasztalta, hogy egyes képviselők önmaguk szavazata ellen vétóztak 
most. Számára érthetetlen ez a dolog, hogy hogyan történhet. Gondolja, mindenkinek a 
lelkiismerete rajta.  
Továbbra is azt szeretné jelezni, amit az általános iskola által szervezett nyilvános 
fórumon is elmondott, hogy kéri, ne támogassák a 3. számú változatot, mert 
véleményük szerint nem egy szerencsés döntés. Annak kapcsán is, hogy mert lehet, 
rövidtávon jónak tűnik, de hosszútávon nem biztos, hogy szerencsés. Ezt két dologgal 
támasztották alá. Az egyik, ami miatt a 6+6-os szerkezei formát javasolnák, és 
látnának ebben érdembeli elmozdulást. Hiszen mindannyian látják, hogy a 6+6-os 
szerkezetnek a szétszedése szakmai-oktatási szempontból, és talán finanszírozási 
szempontból is jóval előnyösebb lehet ha, az intézmények hosszabb távú működési 
formáját nézzük. Tudjuk azt, hogy a gimnázium nem kötelezően ellátandó feladat. 
Nem tudjuk azt, hogy a közoktatási törvény hogyan fog módosulni, hiszen módosult 
tavaly is, lásd a kistérségi működtetést, hiszen egy éve is teljesen más volt a felállás, 
mint most. Nem lehet tudni, hogy jövőre a Kormányzat és a szűk konvergencia 
programi szorítások miatt, milyen fajsúlyban fogja vágni ezt a büdzsét és milyen 
rendelkezést fog hozni. Jóval nagyobb lenne az esélye, hogy mind a két intézményt 
megtartsuk, ha a 6+6-os szerkezeti formában működnének. Ugyanakkor azt látja, hogy 
ez a koncepció lehet, hogy rövidtávon szerencsés a gimnáziumi oktatási intézménynek, 
amire igény is van, hiszen nagyon fontos intézmény az is, és nincsenek ilyen 
szempontból ellene, szeretik a gimnáziumot és elismerik érdemeit. Ugyanakkor azt is 
látják, hogy ez a helyzet rövidtávon az általános iskolát sajnos sokkal rosszabb 
pozícióba sorolja. Onnantól kezdve számukra fontos az is, hogy erős általános iskola 
legyen, hiszen képviselőtársa is említette, hogy ez olyan nagy múltú intézmény, 
melynek volt múltja, van jelenje, és szeretnénk, ha lenne jövője is. 
Ennek kapcsán kérik azt a verziót, hogy a 6+6-os mellett voksoljon a testület, mert a 
„c” verzió, nem szerencsés. Ha figyelembe vesszük azt is, hogy maga a szakértői 
vélemény is ezt azok közé rangsorolta, mint támogatandó és választható variáció 
lenne, tehát teljes mértékben úgy érzik, hogy szakmailag is alá van támasztva.  
Nem szakmája a pedagógia, mint néhány képviselőtársának, ezért arra alapoz, amit a 
szakértői vélemény mondott, illetőleg az intézmény érdekeit próbálják védeni. 
Arra kéri képviselőtársait, ha már szavazni kell, mert ebbe a helyzetbe kerültek, akkor 
mindenképpen gondolják át, hogy a 6+6-os verziónak milyen érdemei lennének, 
illetve higgyék el, hogy hosszabb távon ezzel fog az önkormányzat jobban járni, ezek 
mellett a bizonytalan gazdasági tényezők mellett, amelyek mostanában vannak. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Tájékoztatásul elmondja, hogy a képviselő úr által említett, önkormányzati 
közoktatási-feladatellátási, intézményhálózat-működtetési terv elfogadásakor a 
képviselő-testület azt is meghatározta, hogy a tervet kétévente felül kell vizsgálni. A 
felülvizsgálatot indokolja, hogy a közoktatási törvény évente változik. Az említett 
koncepció 2003-ban készült, és az élet is változik. 
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A közoktatási társulás megalakulásakor a kistérségi terv is elkészült, melyet megyei 
közgyűlés is jóváhagyott. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Megérti a szakmai érvelést, és nem is szeretne vitatkozni vele, de szeretné arra is 
felhívni a figyelmet, hogy ebben a székben ülve nem a kistérség érdekeit képviseli, 
hanem Szécsény város érdekeit. Valóban lehet, hogy a korábbi ciklusban a megyei 
közgyűlés ezt a dolgot támogatta, és elfogadta, de a testületnek most arra kellene 
fókuszálni, hogy Szécsény város érdekében az intézménynek jó döntést hozzon. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Csak pontosításként jegyzi meg, hogy közgyűlés most támogatta el a tervet, mint 
ahogyan ez már korábban elhangzott az ülésen. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Még a polgármester asszony is és a jegyző asszony is megerősítette, hogy minket a 
Kormány hozott ilyen helyzetbe, tehát ez egy olyan kényszerpálya, amelyet végit kell 
járni. Viszont nem mindegy, és ebben van a szakértői felelősség, hogy választhatunk a 
szakvélemények közül, hogy melyiket tartjuk helyesnek és fogadjuk el. 
Azt gondolja, hogy konszenzusról kellene beszélni, itt pedig nincs konszenzus. Hogy 
mire gondol? – arra, hogy a gimnázium és az általános iskola között természetes 
érdekellentét feszül. Hogyan lehet feloldani ezt a természetes érdekellentétet? – 
véleménye szerint konszenzussal. Azt gondolja, hogy az általános iskola azzal, hogy a 
6+6-os változatot támogatja – ahogyan a képviselő-csoport is – egy gesztust tett a 
gimnázium felé. Személy szerint ezt a gesztust nem látja a gimnázium oldaláról. Ezt itt 
már nem is annyira szakmai kérdés, hanem mély erkölcsi kérdés.  
Mindamellett a nevelői- és szülői értekezleten, melyre az általános iskolában került 
sor, azt is mondta, hogy bárhogyan dönt a testület, ezek nem kőbe vésett dolgok. 
Mintahogyan arról beszélünk állandóan, hogy változtatnunk kell nagyon sok dolgot. 
Benne van a pakliban az is, ahogy Varga Béla képviselőtársa is mondta, a Kormány 
abban az irányba megy, hogy az önkormányzatokat arra fogja kényszeríteni, hogy csak 
a kötelezően ellátott alapfeladatok vonatkozásában finanszíroz. És ebbe az irányba 
megyünk. Nekünk egy olyan kompromisszumos megoldást kell keresnünk, amely 
alakítható. Tehát ezek nem kőbe vésett dolgok, eltelik egy kis idő és meglátjuk, 
hogyan működik. Ez ugyan igaz a többi verzióra is, de ha tegyük fel a kettes verziót 
fogadja el a testület, akkor sokkal kevesebb konfliktust kell kezelni, mint így, a most 
alapból keletkezett feszültségforrásokat esetében. Mert ezzel szembesülünk naponta. A 
szülői támogatás nyilván csak formai, mert ha a pedagógusok szépen elmagyarázzák, 
akkor azt is jónak tartják, meg ezt is jónak tartják. Ebből a szempontból nincs kivétel. 
Arra szeretné kérni tisztelettel a testületi tagokat, mérlegeljék, hogy kell-e ez a 
feszültég, megéri-e? – mert az átalakítást nem kerülhetjük el, erre rá vagyunk 
kényszerítve Mit nyerünk a réven és mit vesztünk a vámon, vagy fordítva. Ez a kérdés, 
és ebben kell bölcsen és megfontoltan dönteni. 
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Gyarmati Attila igazgató, Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
Kérdése a képviselő úrhoz, hogy miben látja azt, hogy a 6+6-os rendszer előnyt jelent 
a város, a gyerekek számára. A képviselő úr ugyan kettes verziót mondott, de az 
anyagban ez „egyesként” szerepel. Mi az, ami munkaerő kihasználtság szempontjából, 
és a gyerekek szempontjából előnyt jelent? 
Úgy véli, hogy a feszültséget, ami egy év alatt alakult ki a tantestületek között nem 
fogja megoldani. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
A szakértői véleményben szerepelnek az egyes változatok előnyei és hátrányai. Nem 
arról beszélt, és nem is ért hozzá, mert jogász és nem pedagógus, és ne kérdezzen tőle 
az igazgató úr olyat, ami speciális ismereteket feltételez. Azt mondja el, amit érez. A 
szakértő is azt mondta: hogy „ez jó és az is jó, a testületnek kell dönteni, hogy melyik 
legyen”. Az egész történet arról szól, hogy konszenzusra kell jutni, és ha a képviselők 
a saját döntésükben nem tudnak konszenzust teremteni, akkor rosszul teljesítik a 
kötelességüket, ez a meggyőződése. Minden oldalról meg kell vizsgálni a döntést, és 
közben a testület megpróbál helyes döntésre jutni. Azt mondta csupán, hogy a 
kialakult helyzetben – mert mind a három verzió a maga nemében jó, alátámasztható 
és elfogadható – másról van szó, a konszenzusról van szó. Mennyire képes a testület 
ezt a feszültséget érezni, mennyire képes feloldani a saját döntésével.  

Gyarmati Attila igazgató, Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
Igaza van a képviselő úrnak, hogy azért van a testület, hogy jól döntsön, és 
Szécsényért döntsön jól.  
De volt két működési forma, mely mindkettő működőképes volt. Most a kettőből 
akarunk egy új vegyest. A verziók közül a 6+6-os az, amely teljesen új forma.  

Szenográdi Ferenc képviselő 
Mint pedagógus is mondja, hogy nagyon alaposan áttanulmányozták minden verzió 
előnyeit és hátrányait, és arra jutottak, hogy a 6+6-os verzió munkaerő-gazdálkodás 
szempontjából gondot jelentene mindkét intézmény tantestületében, míg a harmadik 
verziónál ez nem jelentkezne.  Személy szerint ezért is a harmadik változatot 
támogatja. Ez a verzió nagyobb mozgásteret biztosít a jövőben az intézménynek, mivel 
önálló tantervvel tudnak dolgozni, és önállóságukat jobban meg tudják őrizni. 

Stayer László igazgató, II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
Szeretne kiemelni néhány dolgot az előterjesztett dokumentumokból.  
Az előterjesztésből, mely igen meglepte, szeretne egy mondatot kiemelni: „A 
Kormány programja szerint erősíteni fogják a 12 évfolyamos, egységes pedagógiai 
programot megvalósító iskolák elterjedését, és működését”. Már említette egyszer, 
nem az összetett iskolát támogatja a Kormány, hanem az egységes iskolát.  
Mindettől függetlenül az a véleménye, hogy az egységes iskola Szécsény városának 
nem lenne jó, sem a gimnáziumnak. Az egységes iskola azt jelent, hogy egyetlen egy 
pedagógiai program van, elsőbe betesszük a gyereket, és a 12 évfolyamon jut ki belőle. 
Erre még ők is azt mondják, hogy nem szerencsés. A szülők pedig azt fogja nézni, 
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hogy milyen tanulóközösségbe kerül a gyermeke, és szubjektív szempontok alapján 
dönt.  
A szakértő úr által vázolt két verzió, az egyik a 6+6-os rendszer, és a másik szerint – 
amit megfogalmazni sem tud, hogy milyen – a mostani helyzet maradna meg, csak egy 
igazgatás alatt. 
Az első verzióval kapcsolatban elmondja, hogy az nem egységes iskola. A másikkal 
kapcsolatban pedig a bizottsági ülésen is elmondta, hogy különösebb differenciát a 2. 
és 3. változat között nem lát. Két változatot ír a szakértő úr is a véleményében, 
javaslatában, viszont csak egyetlen egy intézményvezetési stratégiát, szerkezetet állít 
fel, mely így szól: van egy igazgató, két intézményegység-vezető (az egyik az 
általános iskola, óvoda, bölcsődében, a másik a gimnázium és szakközépiskolában), az 
általános iskola intézményegység-vezetőnek van három helyettese, míg a másiknak 
kettő: egy, aki a nevelési és egy, aki a fejlesztési feladatokkal foglalkozik. A szakértő 
úr az egyes és a kettes változatban nem tesz különbséget az intézmény vezetésére 
vonatkozóan. Ő ezt az optimális szervezeti felépítés vezetési struktúrát javasolja. 
Írásban megfogalmazott véleményük is tartalmazza, hogy szakmailag nagyon 
felelőtlen javaslatnak érzi azt, hogy egy ekkor intézményben az iskolai részre három 
igazgató-helyettes van. Az 5-8. évfolyamon az általános iskolában és a középiskolában 
is vannak osztályok - egyszerűen fizikailag lehetetlenség ezt egy embernek átfogni.  
Az előterjesztésből szeretne kitérni arra kifejezésre, mely rettenetesen bántja a fülét, 
hogy a „ szeparatív jelleg megszűnne”. Mi az, hogy most van szeparatív jelleg? – 
most, amikor választhat a szülő két iskola között?! Ez a lehetőség nem adatik meg a 
szülőnek, mert az intézmény vezetője fogja eldönteni, hogy a 4,5-es tanulók 
bekerülnek egy osztályba, függetlenül attól, hogy akar-e, vagy sem odamenni. És 
hiába, hogy egy intézmény lesz, akkor is két iskola, és arról van szó, hogy az egyiket 
kiemeljük. 
Az előterjesztés a következőket is tartalmazza, idézi.”A döntés másik célja, hogy 
szűnjön meg a két intézmény közötti nem építő jellegű rivalizáció, a tantestületek 
közötti ellentét, mely a párhuzamosság miatt alakult ki ...” Véleménye szerint ez az 
intézmény ugyanúgy meghagyja a párhuzamosságot, csak a gimnázium igazgatója, aki 
majd az új intézmény vezetője lesz (akinek kinevezését személy szerint az első perctől 
támogatja), ő fogja eldönteni, mi lesz. És ne mondják azt, hogy megmaradnak az 
önálló pedagógiai programok, meg az önálló javaslati lehetőségek – ez nem így van. 
Egy intézménynek egy vezetője van, és az az egy vezető fogja megmondani, hogy 
abban az intézményben mi lesz, a döntés az ő kezében van. Óriási felelősség lesz rajta, 
hogy ezeket a problémás helyzeteket megoldja, főként úgy, hogy fizikailag nem lehet 
ott.   
Visszatérve az idézett mondatra: Úgy érzi, most nem volt ellentét a két tantestület 
között, elismeri, hogy valamikor volt, de meg tudták oldani a problémákat. És nem 
gondolta, hogy haragudnának egymásra, nagyon jól tudtak együtt dolgozni.  
 
Felveti, hogy miért nem lehet közös igazgatású intézményként tovább működtetni a 
két iskolát, ahol megmarad a gimnázium önállósága is, és megmaradna az általános 
iskola szakmai önállósága is?! Ezt a kérdés feltette az előzetes tárgyalások során is, 
ahol azt a választ kapta, hogy azért nem jó, mert ebben az esetben veszélybe 
kerülnének pedagógus álláshelyek.  
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Akkor választ kérne arra, hogy az előterjesztés mire gondol, amikor a támogatott 
harmadik verzió a struktúraváltás lépéseit sorolja, és a következők szerepelnek ott: „a 
szervezeti fejlesztés végrehajtása, a felszabaduló létszám humánus és tervszerű 
leépítése”. 
Személy szerint elképzelhetetlennek tartja, hogy az átszervezést, anélkül, hogy 
pedagógus álláshelyet szüntetnének meg, nem lehet végrehajtani.  
Amikor a kistérségi oktatási társulásba belementek a települések, azért tették, hogy 
„jobb lesz nekik és meg tudnak maradni”, most a létük forog veszélyben, mert ha a 
felső tagozatnak be kell jönni, az ottani pedagógusoknak nem lesz munkájuk. 
Megszűnik a tagintézmény-vezetői státusz, így megszűnik az órakedvezménye is, 
annak a pedagógusnak óraszámot kell biztosítani, akkor azt valahonnan el kell venni. 
Ugyanez lesz a helyzet az itteni iskolában is. Ha figyelembe vesszük a törvény szerint 
kötelező-óraszám emelést is, akkor véleménye szerint legalább 5-6 pedagógus 
munkahelyéről van szó.  
Véleménye a 3. számú változatról, hogy ennél rosszabb verzió az általános iskola 
részére nincsen. Az általános iskola számára elfogadható 6+6-os rendszert is úgy 
képzelik el, hogy csak a jó képességű gyerekek menjenek át a gimnáziumba, nem 
minden gyermek. Ezek után nem is úgy kell gondolkodni, hogy általános iskola, meg 
gimnázium, hiszen egy új intézményt szeretnének létrehozni.  
Véleménye szerint nem két álláspont áll egymással szemben a két vártán, hanem az 
egyik bejött középre, a másik továbbra is ott áll kint. Ezzel azt szeretné mondani, hogy 
nem ragaszkodnak makacsul a maguk érdekeihez, azt akarják, hogy kompromisszum 
szülessen.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztésből idézett mondattal – a felszabaduló létszámmal – kapcsolatosan 
elmondja, hogy jelenleg több szerződéses és óraadó pedagógus is foglalkoztatva van, 
erre utaltunk az előterjesztésben.  

Sümegi Tamás képviselő 
Az intézmények szervezeti összevonása kapcsán érvként elhangzott, hogy emelni 
akarjuk az oktatás színvonalát, véleménye azonban, hogy a pénz körül forog minden. 
30 millió forint nem kevés pénz, kérdése, hogy ez az összeg milyen módon jött ki, mit 
vettek figyelembe a megtakarított pénz kiszámításánál. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A költségvetés tartalmazza az intézmények működésének bevételeit és kiadásait, 
figyelembe vettük továbbá a finanszírozás várható változásait is, nevezetesen, hogy az 
állami hozzájárulás 46 %-ról 30 %-ra fog visszamenni. A fenntartónak az 
intézménnyel kapcsolatos döntésénél a szakmai szempontok mellett a pénzügyi 
lehetőségeket is figyelembe kell venni. Jövőre ezeket az egységes 
intézményrendszereket fogják kiemelten támogatni. A közoktatási intézményfenntartó 
társulás által működtetett iskolánál is van megtakarítás. A részletes adatokat a 
képviselő úr a pénzügyi osztályon megtekintheti. 
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Sümegi Tamás képviselő 
Véleménye szerint a gimnázium miatt van minden, mert az általános iskola 
működtetése kötelező feladata az önkormányzatnak. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Úgy véli, már mindenki elmondhatta véleményét, ezért a napirend vitáját lezárja.  
 
A képviselő-testület először a módosító indítványokban fog szavazni. Szavazásra 
bocsátja azon javaslatot, mely szerint Szécsény város hagyományaira tekintettel az 
egységes iskola a „II Rákóczi Ferenc” nevet viselje, az előterjesztésben szereplő 
„Szécsényi” jelző helyett. Kéri, hogy aki ezzel egyetért igennel szavazzon. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
109/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadta, hogy a 
II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde valamint a 
Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola szervezeti 
összevonásával létrejövő új intézmény elnevezése: II. Rákóczi Ferenc 
Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 
legyen. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztésben szerepel azon kilenc határozati javaslat, melyekben a képviselő-
testületnek dönteni kell. Mivel az új intézmény képzési szerkezetének meghatározására 
módosító indítvány érkezett, javasolja, hogy ebben a kérdésben külön szavazzon a 
testület. Kéri, aki azzal ért egyet, hogy a képzési szerkezet az előterjesztés szerinti 3. 
változat legyen, az igennel szavazzon. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében, 4 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
110/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete meghatározza, 
hogy a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
valamint a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
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szervezeti összevonásával létrejövő új intézmény többcélú, összetett 
iskolatípusú közös igazgatású közoktatási intézmény az előterjesztés 
szerinti 3. számú javaslatban szereplő oktatási rendszer alapján 
működjön. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Kéri a polgármester asszonyt, hogy a 6+6-os rendszerre vonatkozó javaslatot is külön 
szavaztassa meg. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A képviselő úr kérésének megfelelően szavazásra bocsátja azon indítvány, hogy az új 
intézmény a 6+6-os oktatási rendszer szerint működjön. Aki ezzel egyetért, kéri 
igennel szavazzon. 
 
Szavazás eredménye: 5 igen szavazat, 7 nem szavazat, 2 tartózkodás 
 
Fenti szavazás eredményeként a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
111/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadta el 
azon módosító indítványt, mely szerint a II. Rákóczi Ferenc Általános 
Iskola, Óvoda és Bölcsőde és a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és 
Szakközépiskola szervezeti összevonásakor az új intézmény alapítói 
okiratában a 6+6-os képzési rendszer kerüljön meghatározásra. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezek után kéri a képviselőket, hogy az előterjesztésben szereplő kilenc határozati 
javaslatban szavazzanak.  
Először az 1. számút olvassa fel, és bocsátja szavazásra, mely szerint 2007. július 01-
től a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde valamint a Kőrösi Csoma 
Sándor Gimnázium és Szakközépiskola szervezeti összevonását rendeli el a képviselő-
testület a határozat mellékletét képező alapító okirat szerint.  
 
A képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
112/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2007. július 01-
től a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
valamint a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
szervezeti összevonását rendeli el a határozat mellékletét képező 
alapító okirat szerint.  
Az új intézmény elnevezése: II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola.  
Az intézmény többcélú, összetett iskolatípusú közös igazgatású 
közoktatási intézmény, melyben a 8 évfolyamos általános iskolai, 
valamint 5-13 évfolyamos gimnáziumi oktatás nyelvi előkészítő 
osztállyal, 9-13 évfolyamos szakképzés oktatás-nevelési feladatot 
határoz meg. Az intézmény jogutóda a II. Rákóczi Ferenc Általános 
Iskola, Óvoda és Bölcsőde közös igazgatású intézménynek, valamint 
a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskolának.  
 
Az intézmények jelenlegi igazgatói kötelesek tájékoztatni az 
intézményeknél képviselettel rendelkező érdekképviseleti szerveket 
(szakszervezet, ennek hiányában a közalkalmazotti tanácsot, ennek 
hiányában a nem szervezett közalkalmazottak képviselőiből álló 
bizottságot) a jogutódlás időpontjáról, okáról, a jogutódlás 
időpontjában fennálló közalkalmazotti jogviszonyból származó 
jogokról és kötelezettségekről, a gazdasági és szociális 
következményekről. 

 
Határidő: 2007. június 15. 
Felelős: Polgármester 

Gyarmati Attila igazgató 
Stayer László igazgató 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A fenti határozat meghozatala után sorban felolvassa, és szavazásra bocsátja az 
előterjesztésben szereplő, a döntéssel összefüggésben lévő határozati javaslatokat (2-
9), melyeket a testület az alábbi szavazati aránnyal fogadott el.  
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
113/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a II. Rákóczi 
Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde közös igazgatású 
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közoktatási intézményt jogutódlással 2007. június 30-i hatállyal 
megszünteti a határozat mellékletét képező megszüntető okirat szerint. 
 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

(Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
114/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Gimnázium és Szakközépiskolát jogutódlással 2007. június 
30-i hatállyal megszünteti a határozat mellékletét képező megszüntető 
okirat szerint. 
 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

(Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 5 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
115/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Stayer László, 
mint a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
igazgatójának magasabb vezetői megbízását 2007. június 30. napjával 
– tekintettel az intézmény jogutóddal történő megszüntetésére – 
visszavonja.  
 
A képviselő-testület utasítja a polgármestert a szükséges munkáltatói 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) 
az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
116/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Gyarmati Attila, 
mint a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
igazgatójának magasabb vezetői megbízását 2007. június 30. napjával 
– tekintettel az intézmény jogutóddal történő megszüntetésére – 
visszavonja, ezzel egyidejűleg 2007. július 01-től 2008. augusztus 15-
ig a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola intézményvezetőjének 
(igazgatójának) megbízza.  
 
A képviselő-testület utasítja a polgármestert a szükséges munkáltatói 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
117/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete utasítja a II. 
Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde igazgatóját és a 
Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola igazgatóját, 
hogy 2007. június 30-i fordulónappal az éves költségvetési 
beszámolónak megfelelő tartalommal, leltárral és záró főkönyvi 
kivonattal alátámasztott beszámolót, valamint vagyonátadási jelentést 
készítsen 60 napon belül, és azt a polgármesternek küldje meg. 
 
Határidő: 2007. augusztus 29. 
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Gyarmati Attila igazgató 
Stayer László igazgató 

 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
118/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a II. Rákóczi 
Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola alapításával összefüggésben megbízza a 
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polgármestert és az intézményvezetőt, hogy az intézményi struktúra 
átalakításával összefüggő törzskönyvi nyilvántartásban történő 
változásokra, valamint az érintett bankszámlák megszüntetésére, 
illetve nyitására soron kívül tegyék meg a szükséges intézkedéseket. 
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Gyarmati Attila igazgató 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
119/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete utasítja a II. 
Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola igazgatóját, hogy az új intézményre vonatkozó 
pedagógiai programokat, a helyi tanterveket, az SZMSZ-t és az ehhez 
kapcsolódó szabályzatokat legkésőbb 2007. szeptember 01-ig készítse 
el, valamint a közoktatási információs rendszerben az intézmények 
összevonásából eredő jogszabályban előírt változásokat 8 napon belül 
jelentse be, vezetesse át. 
 
Határidő: szöveg szerint  
Felelős: Gyarmati Attila igazgató 

 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
120/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a közoktatási 
intézmény közös fenntartására vonatkozó, 2006. július 10-én aláírt, 
társulási megállapodás 2007. július 01-től hatályba lépő módosítását a 
határozat melléklete szerint jóváhagyja.  
 
Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a társulási megállapodás 
módosításának aláírására. 
 
Határidő: 2007. június 30.  
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet  polgármester 

(Társulási megállapodás módosítása a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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10. Előterjesztés Nógrád Megye Önkormányzatával közoktatási feladat átadás-
átvételére kötött megállapodások módosítására 

     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság is, 
kéri elnök urat, ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az oktatási bizottság módosító javaslattal élt az alapfokú művészetoktatási feladatok 
ellátására vonatkozó megállapodás módosításának tekintetében. Javasolják 
megvizsgálni, hogy továbbra is az oktatott tanulólétszám vagy pedig inkább a használt 
m2 alapterület  szerint kelljen megfizetne a megyei közgyűlésnek a használat során 
felmerülő közüzemi díjakat, a napi takarítási és portaszolgálati költségek. Az 
előterjesztés többi részét a bizottság elfogadásra javasolja. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Az előzetes tárgyalások során ragaszkodtak a 30 %-os arányhoz mivel a tanulószám 
több mint százzal csökkent.  

Vizi Zoltán képviselő 
Kérdése, hogy miért volt a művészeti iskolában ilyen irányú tanulószám csökkenés. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A képviselő-testületnek figyelembe kell vennie, hogyha lejár a szerződés, akkor a 
feladat ellátása visszakerül önkormányzatunkhoz. 
A művészeti iskolában azért csökkent a tanulók száma, mivel a gyermekek más jellegű 
formában tanulják a néptáncot, ez a szülők döntése volt, mi nem igazán vizsgáltuk az 
okát. 

Vizi Zoltán képviselő 
Tudomása szerint körülbelül 70 fővel azért csökkent a tanulólétszám, mert az Iglice 
néptánc együttes kivonult a zeneiskolából. Ez járult hozzá, hogy a megyei közgyűlés 
az eddigi 40 % helyett, csak 30 %-ot akar fizetni. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Látszik, hogy a megyei közgyűlés sincs könnyű helyzetben, de a módosítás 
megfogalmazásakor a szerint jártak el, ami a korábbi szerződésben rögzítve volt.  

Vizi Zoltán képviselő 
Kérdezi, hogy a % módosítása mennyi bevételkiesést fog jelenteni? 
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A kérdésre válaszolva elmondja, hogy évi 1.602 E Ft bevételcsökkentést fog jelenteni. 

Smelkó István igazgató, Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 
Az elmúlt időszakban a tandíj háromszorosára emelkedett a művészeti iskolában, amit 
a szülők nem nagyon bírnak már kifizetni. Az utóbbi időben a modern tánc oktatása 
iránt nagyobb az érdeklődés, és ez jelentett is tanulószám emelkedést az iskolában. 
Véleménye szerint, attól, hogy kevesebb gyermeket oktatnak, semmivel nem foglalnak 
el kevesebb helyet, mint induláskor, sőt inkább még többet. Jelenleg két színjátszó 
csoport is működik, ott is több tanuló van. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Ha a jóindulaton múlna a dolog, akkor más lenne a helyzet, de a konvergencia 
program megszorításai a megyei közgyűlést is érintik, ezért nem lát lehetőséget arra, 
hogy további tárgyalások során el lehetne érni, hogy ne csökkentsék a 40 %-ot. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatásul elmondja, hogy a korábbi szerződésben azért lett gyermeklétszámhoz 
kötve a rezsi megfizetésének mértéke, mivel a normatívát is tanulószámra kapják.  

Takács Béla képviselő 
Tájékoztatást ad arról, hogy a művészeti iskolában, ha egy gyermek két tanszakra 
jelentkezik, el kell döntenie, hogy melyiket választja, mert az állam csak egy tanszakot 
finanszíroz. Az Iglice együttes kiválásával kapcsolatban elmondja, hogy a szülők 
ragaszkodtak a pedagógushoz, ezért tanulják a gyerekek ott a néptáncot, de 
mindenkinek meg volt a lehetősége, hogy a zeneiskolában maradjon. Az Iglice 
együttestől a művelődési ház használatáért bérleti díjat kérnek. El tudja képzelni, hogy 
az Iglice újra az iskola tagja legyen, de úgy gondolja, hogy a pedagógus ezt nem 
vállalja.   

Vizi Zoltán képviselő 
Véleménye szerint az előbb említett bérleti díjból származó bevétel nincs 
egyensúlyban az elvesztett rezsiköltséggel. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja, hogy szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslatokról. 
Először a művészetoktatási feladatok ellátásával kapcsolatos határozati javaslat 
elfogadását bocsátja szavazásra az előterjesztés szerint. 
 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
121/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
1.  Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 

önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 115. § (5) 
bekezdése, a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 86. § 
(3) bekezdése és a 88. § (9) bekezdése alapján átadja Nógrád 
Megye Önkormányzata részére a szécsényi alapfokú 
művészetoktatási feladatok – megállapodás útján – 2007. július 1. 
napjától 2011. június 30. napjáig történő ellátását. 

 
2.  Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a szécsényi 

alapfokú művészetoktatási feladatok átadás-átvételére vonatkozó – 
a határozat mellékletété képező – megállapodás I. számú 
módosítását megtárgyalta és elfogadta. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
megállapodás I. számú módosításának aláírására. 

 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mint az előterjesztésben is leírta, a szakképző iskola által biztosított oktatási feladatok 
ellátására vonatkozó megállapodás meghosszabbítása, módosítása érdekében, 
különösen az ingó- és ingatlanvagyon használata és az azokkal kapcsolatos 
fejlesztések és beruházások tekintetében további tárgyalások folytatása szükséges. 
Kéri a képviselőket, hogy az előterjesztésben erre vonatkozó határozati javaslatot 
fogadják el. Szavazásra bocsátja a javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (a kérdésben érintett 1 
képviselő nem szavazott) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
122/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola 
által biztosított oktatási feladatok ellátására vonatkozó megállapodás 
meghosszabbításával, módosításával kapcsolatos további 
egyeztetéseket és tárgyalásokat folytasson. Amennyiben a 
megállapodás módosítására lehetőség van, akkor azt legkésőbb a 
képviselő-testület 2007. decemberi ülésére terjessze elő elfogadásra.   
 
Határidő: 2007. december 31. 
Felelős: Polgármester 
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11. Egyebek 
a,/ Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár hétéves továbbképzési 

terve 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet polgármester 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Kéri a képviselő-testületet, hogy a Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és 
Könyvtár intézményvezetője által előterjesztett hétéves képzési tervet fogadja el. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Soknak tűnik számára ez a hét év a tervkészítésre 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Jogszabály írja elő, hogy hétéves tervet kell készíteni, melyet évente felül kell 
vizsgálni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztett képzési 
terv elfogadását. 
 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

123/2007.(VI.14.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Krúdy Gyula 
Városi Művelődési Központ és Könyvtár - a határozat mellékletét 
képező, intézményvezető által benyújtott - hétéves (2007-2013.) 
továbbképzési tervét jóváhagyja. 
 
Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
(Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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b./ Előterjesztés a sürgősségi orvosi ügyelet finanszírozására 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A képviselő-testület április 17-i ülésén felhatalmazás adott a polgármester asszony 
részére, hogy a társulási ülésen, amennyiben a térségi polgármesterek között 
megegyezés születik, a maximum 35 Ft/fő önkormányzati hozzájárulást 
megszavazhassa. A feladatot ellátó Curatio 2003. Kft újabb beadványában 30 Ft/fő/ hó 
összegre tett javaslatot, ezért javasolja a képviselő-testületnek, hogy ezt az ajánlatot 
fogadja el. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Fenti előterjesztés szerint ismerteti, és bocsátja szavazásra a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
124/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, 
hogy a sürgősségi orvosi ügyeleti feladatot ellátó Curatio 2003 Kft. 
(3170 Szécsény, Rimóci út 60.) részére, 2007. május 1-től 30 
Ft/fő/hónap önkormányzati hozzájárulás kerüljön megállapításra. 
A befizetés alapjául a KSH által megadott települési lélekszám 
szolgál.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a fentiek szerinti 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
c./  Polgári védelmi feladatok ellátására vonatkozó társulási megállapodás 

módosítása 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az önkormányzat számára kötelező feladat a polgári védelmi feladatok ellátása. Az 
előterjesztés a tervezett módosítással egységes szerkezetben tartalmazza a hatósági-
igazgatási társulási megállapodás szövegét. Változást jelent a korábbiakhoz képest, 
hogy egy új önkormányzat, Piliny is belép a társulásba, valamint a hozzájárulás 
mértéke 50 Ft/fő/év összegre emelkedik. A módosítást valamennyi társult 
önkormányzat képviselő-testületének jóvá kell hagyni. 
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Javasolja, hogy az együttműködési megállapodást az előterjesztés szerint hagyja jóvá a 
képviselő-testület.  
Mivel hozzászóló nem jelentkezett szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
125/2007.(VI.14.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a polgári védelmi 
hatósági-igazgatási társulás egységes szerkezetbe foglalt 
együttműködési megállapodását a határozat mellékletének 
megfelelően jóváhagyja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a társulási megállapodás 
módosításának aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen  
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet  polgármester 

(Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
 
d./ Zárt ülés elrendelése 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az önkormányzat vagyonával való rendelkezést érintő napirend megtárgyalására 
javasolja zárt ülés elrendelését. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
126/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
vagyonával való rendelkezést érintő napirend megtárgyalására az Ötv. 
12 § (4) bek. b) pontja alapján zárt ülést tart. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült.  
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A zárt ülés befejezésével a képviselő-testület nyílt ülés keretében folytatja munkáját. 
 
e./ A szécsényi Római Katolikus (Ferences) Plébánia közterület elnevezésére 

vonatkozó javaslata 
      (Levél a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Felolvasás útján ismerteti a Római Katolikus (Ferences) Plébániától érkezett, fr. 
Lendvai Zalán plébános és Gajzinger László világi elnök által közösen aláírt levelet, 
melyben kezdeményezik, hogy a jubileumi év alkalmából Szécsény egyik közterületét 
– az Erzsébet teret – Árpád-házi Szent Erzsébetről nevezzük el.  
Kéri a képviselők véleményét a kezdeményezéssel kapcsolatban. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
A maga részéről azonosulni tud a levélben foglaltakkal, támogatja a kezdeményezést. 

Takács Béla képviselő 
Szintén támogatja a plébános úr kezdeményezését, és erre kéri a polgármester asszonyt 
és képviselőtársait is. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Támogatja a kezdeményezést. Ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
128/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény város 
belterületén lévő 124 hrsz-ú 2509 m2 területű, közpark, emlékmű 
megnevezésű, jelenleg Erzsébet tér elnevezésű közterületet „Szent 
Erzsébet tér”-nek nevezi el. 
 
Utasítja a Polgármestert, hogy a változás ingatlan-nyilvántartásban 
történő átvezetése érdekében a szükséges intézkedést tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
f./  A Pénzügyminisztérium és a Szerencsejáték Felügyelet lóverseny- és 

bukmékerfogadó iroda létesítésére vonatkozó ajánlata 
      (Levél a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A képviselő-testület január 31-i ülésén már tárgyalta a Pénzügyminisztérium és a 
Szerencsejáték Felügyelet lóverseny- és bukmékerfogadó iroda létesítésére vonatkozó 
ajánlatát. Akkor, arra hivatkozással, hogy városunkban a lóversenysportnak semmiféle 
hagyománya nincs, és figyelembe véve a lakosság szociális viszonyait is, olyan döntés 
született, hogy nem kívánunk élni a felkínált lehetőséggel, és a testület nem támogatta 
a lóverseny- és bukmékerfogadó iroda létesítését Szécsényben. A fent nevezett 
szervezettől ismét megkeresés érkezett, melyet felolvasás útján ismertet a 
képviselőkkel. 
Kéri a képviselő-testület véleményét a beadvánnyal kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Mint korábban, most sem támogatja az iroda megnyitását városunkban. 

Smelkó István igazgató, Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 
Véleménye szerint ez a fogadóiroda semmivel nem okozna több gondot, mint a már 
meglévő játékgépek. Nem látja akadályát az iroda megnyitásának. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Támogatja a kérelmet, aki akarja úgyis eljátssza a pénzét a szerencsejátékokon, és a 
szerencsegépeken. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Az ő véleménye pedig az, hogy alkalom szüli a tolvajt. Minden egyes ilyen további 
alkalom újabb problémákat gerjeszt. Ez egy újabb veszélyforrás, mely embereket tehet 
tönkre, családokat taszíthat a perifériára. Ennek a városnak a lakossága nem az a 
társadalmi réteg, ahol hagyománya lenne ennek a sportnak, a lóverseny a nemesek úri 
sportja volt.  

Vizi Zoltán képviselő 
Véleménye szerint először a játékgépek működtetését kellene beszüntetni. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
A játékgépek engedélyezése nem a képviselő-testület kompetenciája, nem dönthetünk 
benne. Amihez van közünk, legalább azt tiltsuk meg, ezért javasolja, hogy a testület ne 
járuljon hozzá a fogadóiroda megnyitásához. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ha rossz tapasztalatok lesznek az iroda működésével kapcsolatban, akkor meg lehet 
vonni a hozzájárulást. Javasolja, hogy szavazzanak a beadvány elbírálásában.  
 
A szavazás eredményeként a képviselő-testület 8 igen szavazattal, 5 nem szavazat 
ellenében, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
129/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy az önkormányzat illetékességi területén a Pénzügyminiszter 
lóversenyfogadás és bukméker fogadás szervezésére vonatkozóan 
olyan pályázatot írjon ki, melynek keretében a fogadóiroda 
kialakításra kerüljön. 
 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a határozatról a 
kérelmezőt értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
g./ Tájékoztató a kistérségi járóbeteg szakellátás pályázatról  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A kistérségi járóbeteg szakellátás megvalósítására a többcélú kistérségi társulás lesz 
jogosult benyújtani a pályázatot. Augusztusban megnyílik a pályázati lehetőség.  Ez 
egy egyfordulós pályázat lesz, ami azt jelenti, hogy az épület kialakítására és a 
szolgáltatás milyenségére kell a pályázatot kiírni.  
A többcélú kistérségi társulás úgy gondolja, hogy miután ez teljesen speciális jellegű 
terület, szükségessé válik külső szakértő igénybevétele a pályázat elkészítésére. A 
külső szakértő kiválasztására több ajánlatot kértek, melyben a társulás lesz jogosult 
dönteni, de mindenről tájékoztatni fogja a képviselő-testületet. 
Idén az első 10 legjobb pályázatot fogják befogadni, reméljük, hogy a mi kistérségünk 
is benne lesz. 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
h./ Mandala Dalszínház beadványa  
       

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Felolvasás útján ismerteti a Mandala Dalszínháztól érkezett megkeresést, mely a 
következőket tartalmazza. Ez év augusztus 11-ére terveznék Szécsénybe az „István a 
király” színházi előadást, melyhez 3.600 E Ft támogatást kérnek a kistérségtől.  
A kistérségi polgármesterek megtárgyalták a kérelmet, és nem támogatták a 
lakosságarányos hozzájárulást az előadás megrendezéséhez. Mivel a kistérségi 
polgármesterek nem támogatták az előadás megrendezését, városunkat is megkereste a 
dalszínház a támogatás kérése miatt. A művelődési központ igazgatója, Smelkó István 
tervezetett készített az előadás költségeiről (jegyzőkönyvhöz csatolva). 
Kéri a képviselők véleményét a beadvánnyal kapcsolatban. 
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Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Kérdése, hogy ez egyetlen előadás lenne, és mennyi lenne a belépődíj? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Igen, egy előadásról van szó, és rendkívül nagy rizikó van benne. 

Smelkó István képviselő 
A belépőjegy az előzetes kalkuláció szerint 3.000 forint lenne, ha 1200 eladott jeggyel 
számolunk. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Ezzel kapcsolatban kérdezi, hogy a városi programterv megvalósítása hogyan halad?  

Smelkó István képviselő 
Amire nem sikerül pályázati támogatást szerezni, az a program sajnos elmarad, mert a 
költségvetésben nincs rá tervezve összeg, ilyen például a Muzsikáló kastélykert. A 
második félévre szóló pályázatok elbírálásáról még nem kaptunk értesítést. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja, hogy szavazzanak a Mandala Dalszínház kérelmében. Ismerteti, és 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
130/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem tudja 
támogatni a MANDALA Dalszínház kérelmét, melyben Szécsény 
városában rendezendő színházi előadáshoz kértek anyagi támogatást. 
 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a határozatról a 
kérelmezőt értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
i./  Takarmánykeverő” Gyártó és Kereskedelmi Kft. „Szécsényi” név viselésére 

vonatkozó kérelme 
     (Kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Felolvasás útján ismerteti a „Takarmánykeverő” Gyártó és Kereskedelmi Kft 
beadványát, melyben kérik, hogy a Szécsény város nevét térítésmentesen 
használhassák megnevezésükben. Javasolja, hogy a képviselő-testület adja meg a kért 
hozzájárulást. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
131/2007.(VI.14.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul. hogy 
a „Takarmánykeverő” Gyártó és Kereskedelmi Kft. (Székhelye: 2255 
Szentlőrinckáta, 05912 hrsz, Fióktelep: 3170 Szécsény, Ludányhalászi 
út 6.) Szécsény város nevét a cég megnevezésében térítésmentesen, 
„Szécsényi Takarmánykeverő” Gyártó és Kereskedelmi Kft. módon 
használja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
j./  Tájékoztatók, képviselői bejelentések 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatást ad arról, hogy Ferences Szegénygondozó Nővérek megkeresték a 
Haynald utcai óvodaépület átadásával kapcsolatban. Kérik, hogy az épületet jövő év 
június 30-i időponttal adjuk át. Erről a kérdésről a következő testületi ülésre 
előterjesztést fog készíteni. 
 

Vizi Zoltán képviselő 
Tájékoztatást ad arról, hogy megkereste őt az a gépkocsivezető, akinek autójára ráesett 
a Tűztorony melletti, vihar miatt kidőlt fa, és jelente, hogy meg szeretne egyezni az 
önkormányzattal a kártérítés ügyében.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A hivatalhoz még nem érkezett megkeresés ez ügyben. A szóban lévő terület nem az 
önkormányzaté, bejegyzett tulajdonosa a Magyar Állam, kezelője pedig a megyei 
közútkezelő szervezet. 
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Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
A Rákóczi-szobor kivilágításáról már döntött a képviselő-testület, kéri, történjen 
valami intézkedés az ügyben. 
 

Takács Béla képviselő 
Egy Dobó utcai lakó jelezte felé, hogy a korábban általa közmeghallgatáson is jelzett 
közterület rendbetétele még mindig nem történt meg. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A jelzett közterület rendbetételére intézkedni fog az AGRO-HELP Kht. felé.   
 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az ülést a napirendek megtárgyalása után 2045 
órakor bezárja. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet  

polgármester 
 


